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Hierbij weer een korte update over wat we de afgelopen tijd hebben gedaan en wat er nog staat te 
gebeuren! 

 

Inzichten uit eerste co-designsessie 
Tijdens de eerste co-designsessie in november 2022 hebben we vooral gekeken naar de kansen en 
belemmeringen voor het urban sportpark. Hieruit kwam een aantal randvoorwaarden naar voren: 

- Welkom voelen: Het is van groot belang dat het park veilig is en iedereen zich er welkom 
voelt. Dat betekent dat het een stoere én gezellige uitstraling heeft; levendig is; en er 
rolmodellen van alle doelgroepen zijn. 

- Wat & waar? Het park ligt relatief ver weg: het is een uitgestrekt park aan de rand van 
de woonwijken die eraan grenzen. Bekendheid van en communicatie over alle 
activiteiten die er plaatshebben is daarom van groot belang. 

- Materialen: Beschikking over materialen is van groot belang als we kinderen en jongeren 
laagdrempelig kennis willen laten maken met de verschillende sporten én om hen de 
kans te geven de sport voor langere tijd te beoefenen, juist ook in hun eigen tijd. 

- Centraal punt: er moet een centraal punt zijn waar je altijd naartoe kunt en elkaar 
tegenkomt: voor kinderen, maar ook voor professionals. Een plek waar jongerenwerkers, 
buurtsportcoaches, sportprofessionals, etc. elkaar ontmoeten ter bevordering van de 
interdisciplinaire samenwerking. 

- Organisatie: Het lijkt noodzakelijk dat er een coördinerend persoon is die het overzicht 
houdt over alle activiteiten en aanbieders, het programma aanpast en evalueert, mensen 
met elkaar verbindt, en het materiaal beheert.  

 

Concretisering in de tweede co-designsessie 
Met deze randvoorwaarden scherp op het netvlies werd in de tweede sessie op 17 januari 2023 
nagedacht over de concrete activiteiten die er op het urban sportpark georganiseerd moeten 
worden. Van tevoren werd aan de professionals gevraagd hierover met kinderen in gesprek te gaan 
en samen met hen activiteitenkaartjes in te vullen.   
Tijdens de sessie gingen groepjes met deze input aan de slag om een concrete activiteitenkalender 
te maken: welke activiteiten willen we daar organiseren? En wie voert wat uit? Voor welke 
doelgroep? Hoe vaak en wanneer moeten de activiteiten plaatsvinden?  
 



Eén groepje ging aan de slag met de planning op de korte termijn (als het park net opent) en de 
andere groep boog zich over de planning op de lange termijn (als het park al een jaar open is en 
goed gevonden wordt). Beide groepjes dachten daarnaast na over evenementen die op het 
sportpark kunnen worden georganiseerd.  
Er vond een rijke brainstorm plaats voor zowel de wekelijkse activiteiten als de evenementen. Ook 
werd besproken hoe de verschillende aanwezige professionals met elkaar kunnen en willen 
samenwerken. 
 
We zijn alle inzichten hieruit nu aan het verwerken in het advies dat we gaan opleveren, maar het 
grote plaatje werd al duidelijk: er zijn veel partijen die iets willen en kunnen betekenen in de 
programmering van het toekomstige urban sportpark! Wordt vervolgd! 

 

Brieven basisschoolleerlingen 
Kinderen van groep 6 van een basisschool in Zuilen kregen als 
opdracht om een brief te schrijven aan het urban sportpark: 
wat vinden ze ervan dat er een urban sportpark in hun wijk 
komt, en wat voor activiteiten zouden ze daar willen doen? En met wie? We kregen veel enthousiaste 
brieven, dank daarvoor aan de leerlingen en de juf! Om een indruk te geven, kun je hieronder een 
aantal ideeën van de kinderen lezen: 

 

 

  



 

 
 
 
Planning en afronding 
Nu de tweede co-designsessie geweest is, kunnen we een adviesprogrammering opstellen – het 
project is daarmee bijna ten einde! Het advies zullen we nog voor feedback voorleggen aan de 
deelnemers van de co-designsessies voordat het in maart 2023 wordt opgeleverd en gepresenteerd 
aan de gemeenten. 
 
 
Als je nog vragen hebt, horen we dat graag! 
 

Creatieve groet, 

Karlijn, Jason, Rosa, Froukje en Jip 
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